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§ 23.2 
 
Nämndens frågor 
 

Beslut 
 

Nämnden uppdrar till förvaltningen att bereda nedanstående skrivelse 

och återkomma till nämnden. 

 

 

Skrivelse om feriearbeten för ungdomar sommaren 2016 
Ledamoten Peter Backlund (L) 

Vi liberaler menar att feriearbeten, särskilt under sommaren, kan vara 

av avgörande betydelse för ungdomars utveckling. Det kan stärka 

självförtroendet och ge erfarenheter för framtiden. En del ungdomar 

kan riskera att hamna snett under ett långt sommarlov, varför det är 

extra viktigt för stadsdelen att kunna erbjuda feriearbeten för de 

ungdomar som har olika skäl har det trassligt eller har någon form av 

funktionsnedsättning. På en arbetsmarknad där kraven är allt större 

och organisationerna slimmade, har stadsdelen fått en allt viktigare 

roll att kunna erbjuda feriearbeten för unga. Självklart måste 

stadsdelsförvaltningen på ett aktivt sätt samarbeta med de privata 

företagen, och särskilt de som direkt är knutna till förvaltningen, för 

att förmå också dessa att kunna erbjuda ungdomar feriearbeten. 

 

I Dagens Nyheter den 27:e juli i år, finns en artikel där 7 stadsdelar 

jämförs. Där visar det sig att så många som 1663 ungdomar mellan 16 

och 19 år har sökt arbete i vår stadsdel, men bara 797 har fått 

feriearbete. Jämfört med de andra stadsdelarna är det som 

procentandel klart lägst andel som har fått feriearbete i vår stadsdel. 

Det föranleder oss liberaler att hoppas få svar på följande frågor: 

 

1. Vilka skäl finns att det är många sökande ungdomar som inte fått 

feriearbeten i vår stadsdel? 

2. Om det är många som tackat nej, vilka förklaringar finns till detta? 

3. Hur många av stadsdelens ungdomar med funktionshinder har 

erbjudits feriearbeten? 

4. Vilka möjligheter finns att öka antalet feriearbeten för ungdomar i 

stadsdelen? 

 

Övriga frågor 

Grynkvarnsparken 
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Ledamoten Peter Backlund (L) önskar redogörelse över vad som ska 

hända med dammen som inte varit vattenfylld de senaste åren samt 

oftast också är skräpig – förvaltningen återkommer med svar. 

 

Förskolekön  

Ledamoten Kristiina Katajikko (M) ställde fråga om hur tomma 

platser på förskolorna fördelas mellan kommunala och övriga 

förskolor – förvaltningen återkommer med svar. 
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§ 23.2 
 
Stadsdelsdirektörens information 
 

Stadsdelsdirektören Lena Lundström Stoltz lämnade nedanstående 

information: 

 

Parkernas dag lördag den 27 augusti kl. 12-16 i parken Kolbottnen också 

kallad Milanparken i Hagsätra. 

 

Fredag den 26 augusti är förvaltningens ledningsforum förlagt till  

Open Lab, KTH där Gunnar Björkman, stadens innovationsdirektör 

informerar om stadens innovationsstrategi och innovationsarbete samt 

samarbete med akademier.  Ivar Björkman informerar om Open Lab:s 

uppdrag och metodik med exempel på projekt och samarbete med 

Stockholms stad. 

 

Torsdag till fredag den 1-2 september, lunch till lunch, 

utbildningskonferens med förvaltningsledning och förvaltningens fackliga 

representanter på Högberga Gård.  

 

Måndag den 21 november anordnas en söderortskonferens för att stärka 

samarbete och utbyte av goda exempel mellan Farsta, Skarpnäck, 

Enskede-Årsta-Vantör. 

 

 

 

 


